
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

Side	  1	  av	  2	  Styremøte	  nr.	  7	  –	  2017	  -‐	  2018	  
	  

	  

Møtereferat	  
Hva:	  Styremøte	  nr.	  7	  2017	  –	  2018	  

Avholdt:	  På	  telefon	  onsdag	  20.	  sept	  2017	  kl.	  2000	  -‐	  2130	  

Tilstede:	  Ola	  Evjen,	  Lars	  Inge	  Graabak,	  Andrea	  Bell	  Pedersen,	  Anne	  Cathrine	  Enstad,	  Dagfinn	  

Neteland,	  Kenneth	  Larsen	  	  

Fra	  administrasjon:	  Claus	  Johan	  Ryste	  

Kopi:	  Skistyret	  og	  NSF	  Administrasjon	  

Referent:	  Andrea	  Bell	  Pedersen	  

	  

	  

Sak	  37	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Godkjenne	  innkalling	  

Innkalling	  godkjennes.	  

	  

Sak	  38	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Godkjenne	  referat	  

Referat	  nr.	  6	  godkjennes.	  

	  

Sak	  39	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Status	  sportslig	  

Sportssjef	  redegjort	  kort	  for	  status.	  WC-‐jentene	  er	  hjemme	  fra	  skisamling	  på	  New	  Zealand.	  

EC-‐jentene	  har	  hatt	  en	  god	  barmarksperiode	  med	  mye	  alternativ	  trening,	  eks.	  kickboksing.	  

Både	  EC-‐	  og	  WC-‐jentene	  skal	  på	  sponsorcamp	  i	  Bergen	  28.-‐29.	  september.	  

	  

WC-‐herrer,	  både	  fartslaget	  og	  techlaget,	  har	  en	  god	  skisamling	  i	  Valle	  Nevado.	  Melder	  om	  

god	  samling	  også	  for	  EC-‐herrer	  som	  befinner	  seg	  i	  Saas	  Fee.	  Ellers	  ingen	  vesentlige	  endringer	  

siden	  rapportering	  på	  styremøte	  nr.	  6.	  

	  

Sak	  40	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Status	  administrasjon	  

Perioden	  med	  gjennomføring	  av	  alle	  Ironmantester	  er	  vel	  overstått	  og	  godt	  gjennomført.	  

Ansettelse	  av	  markedssjef	  	  og	  prosjektstilling	  er	  i	  sluttfasen.	  

	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

Side	  2	  av	  2	  Styremøte	  nr.	  7	  –	  2017	  -‐	  2018	  
	  

Sak	  41	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Status	  økonomi	  

Gjennomgått	  økonomirapport	  for	  august	  og	  tiltak	  fremover.	  	  

	  

Sak	  42	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Status	  strategiplan	  SUM	  

Sportssjef	  jobber	  med	  å	  utarbeide	  en	  overordnet	  strategiplan	  for	  NSF	  Alpint,	  og	  vil	  sende	  ut	  

et	  førsteutkast	  til	  AK	  fortløpende.	  Denne	  skal	  presenteres	  og	  diskuteres	  på	  Høstmøtet.	  

	  

Sak	  43	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Status	  valgkomité	  for	  valgperiode	  2018-‐2020	  

Diskusjon	  vedr	  kandidater	  som	  vil	  få	  forespørsel	  om	  å	  sitte	  i	  valgkomitéen.	  

	  

Sak	  44	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Høstmøtet	  2017-‐09-‐29	  	  

Program	  er	  lagt	  ut	  på	  nettsiden,	  og	  påmeldingen	  åpnet.	  	  

	  

Sak	  45	  2017	  -‐	  2018	  	   	   Eventuelt	  

Ingen	  eventuelle	  saker	  på	  agendaen.	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  


